
Ивица Дачић: Мале су ми шансе да поново будем премијер, зато што сам на Западу окарактерисан као Путинов човек
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Министар спољних послова и председник СПС Ивича Дачић каже да није било речи о
томе да он буде кандидат за премијера, али је оценио да су му мале шансе да поново
буде на тој функцији.
  
  

  

- О томе заиста још нисмо разговарали, а и мале су ми шансе, окарактерисан сам код
Запада као Путинов човек, а ја сам у ствари српски човек - рекао је Дачић за лист "Ало",
упитан да ли ће можда њега Александар Вучић предложити за премијера.
  
  На питање да ли ће се можда Вучић предомислити и, уместо да именује премијера,
предложи расписивање ванредних парламентарних избора, Дачић каже да им нико још
није најавио могућност превремених републичких избора али да је, и ако их буде, СПС за
њих спреман.
  
  - Ипак, више очекујем да ће се интензивирати разговори о будућој влади и да ће Вучић,
као лидер СНС која је окосница владе, изнети предлог за премијера, који ћемо ми
подржати - рекао је Дачић.
  
  На констатацију да му кладионице дају највеће шансе за премијерску функцију, Дачић
каже да би кладионичарска квота 1,7 пре требало да буде за опкладу да он неће бити
премијер.

  

(Танјуг)
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